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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BELVEDER 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/14 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-8 
Rijeka,  22. rujan. 2021. 
 
 

ZAPISNIK 
S 21. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
21. sjednica VMO Belveder održana je 22. rujna 2021. (srijeda) početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO 
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice VMO 
- Monika Jukić, član VMO 
- Kristijan Grunhut, član VMO 
- Zlatko Fumić, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 
Usvajanje zapisnika s 20. sjednice VMO Belvedera. 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 

DNEVNI RED 
1. Izmjena i usvajanje Programa rada Vijeća MO za 2022. godinu 
2. Informacija o održanom sastanku tajnika s Zamjenicom gradonačelnika gđom. 
Sandrom Krpan 
2. Razno 
 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
Ad.1 
Predsjednica je izvijestila vijećnike o zahtjevu Odjela za mjesnu samoupravu i Odjela za financije 
da sva vijeće smanje prijedloge Programa rada za 2022. godinu s programima za koje je najmanje 
izgledno da će se moći provesti u idućoj godini. 
Predsjednica je predložila smanjenje na programu Dani mjesnog odbora i to održanju kultno-
umjetničkog programa (koncerta) i reprezentaciji za posjetitelje sveukupno u iznosu od 5.500 kn. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog i usvaja izmijenjeni Program rada za 2022. 
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godinu 

Ad.2 
Tajnica je izvijestila prisutne o sastanku održanom u Odjelu za mjesnu samoupravu na kojem su 
sudjelovali svi tajnici, , voditeljica i nova zamjenica  gradonačelnika g gđa. Sandra Krpan  na kojem 
su istaknuti aktualna problematika, rad u otežanim uvjetima zbog pandemije COVID 19 i planirane 
aktivnosti u tekućem mandatu. 
 
Zaključak: Vijeće prihvaća informaciju 
 
Ad.3 
Predsjednica je izvijestila Vijeće da je zaprimljen zahtjev od predstavnika stanara Tizianove 1 a 
vezano za postavljanje žičane ograde na postojeći betonski zidić između zgrade i Dječjeg vrtića 
Belveder kako bi se spriječio ulazak narkomana iz parka iznad Omladinskog igrališta. Zatim je 
kontaktirana voditeljica Dječjeg vrtića koja je potvrdila da postoji problem ulaska narkomana iz 
parka u dvorište vrtića i zatim u dvorište navedene zgrade. 
Predsjednica je predložila dopunu postojeće stavke „Uređenje parka iznad Omladinskog igrališta“ 
iz prijedloga za Male komunalne prioritete 2022. s zahtjevom za postavljanje žičane ograde na 
betonski zidić s istočne strane dvorišta Dječjeg vrtića Belveder. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća predloženu dopune postojeće stavke iz prijedloga za 

Male komunalne prioritete 2022. godine  
 
Sjednica je završila u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 


